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 Valtuutettu Mikko Tammelin jätti seuraavan aloitteen: 
 
 ”Kerttulan yleisurheilukentän ympäristöä on hienosti parannettu viime 

aikoina, kuntalaiset ovat päässeet nauttimaan ulkokuntosalista, 
kuntoportaista ja kohta myös frisbeegolfista. Yleisurheilukentällä 
järjestetään koulujen tapahtumia ja urheilukilpailuita yms. 

 
 Urheilukentän metsänpuolen vanha betonikatsomo on erittäin huonossa 

kunnossa, lähes koko katsomon alueella kasvaa sammalta ja katsomo 
näyttää erittäin rumalta. 

 
 Kyseessä on kaupungin imago koska urheilijoita, katsojia ja muita ihmisiä 

saapuu seuraamaan tapahtumia kauempaakin. Katsomo näkyy 
säännöllisesti myös televisiossa, koska esimerkiksi Raision naisten 
amerikkalaisen jalkapallojoukkueen West Coast Phoenixin pelit näytetään 
suorana lähetyksenä. TV-kamerat suunnataan joka kerta kentän toiselta 
laidalta kohti betonikatsomoa. 

 
 Kentän toisella laidalla on alumiiniset katsomot, ne ovat melko pienet ja 

vaikeakulkuiset etenkin liikuntarajoitteisille, lisäksi aurinko paistaa välillä 
todella kuumasti ja mahdollisuus kentän varjoisan puolen käyttämiseen 
puuttuu. 

 
 Ehdotan, että vanha betonikatsomo kunnostetaan. Vaihtoehtoina voisi olla 

tasoitus ja pinnoitus tai katsomon kattaminen kestopuulla. Myös jokin muu 
vastaava vaihtoehto voi tulla kysymykseen, kunhan saisimme katsomosta 
edustuskelpoisen käyntikortin Raision kaupungille. 
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Päätös Aloite merkittiin pöytäkirjaan ja lähetettiin kaupunginhallitukselle 

valmisteltavaksi. 


